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Protokół  

z XI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 30 listopada 2015 r. 

Posiedzenie XI Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram XI Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości: Panią Wójt,   radnych, sołtysów 

oraz przybyłych mieszkańców gminy Sadlinki. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych, w związku z czym 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2015 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami ustawowo uprawnionymi do prowadzenia 

działalności pożytku publicznego na rok 2016. 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XV/111/2012 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

31 października 2012 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularzy niezbędnych do wymiaru i poboru 

podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

8. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Ad. 2. 

J. Piskor – radny – ostatnio mówiliśmy o tym moście przy ul: Grudziądzkiej ale mieszkańcy 

zgłaszają o zastoiskach wody przy tej samej ulicy. Chodzi o to, aby wpłynąć na właściciela 

drogi aby to się zmieniło. Następna sprawa to  nie wiem, dlaczego Przewodniczący Rady nie 

był na dniu Edukacji Narodowej ani w Nebrowie ani w Sadlinkach. Wzywa i rozlicza się 

dyrektora szkoły na komisji oświaty panie Kopecki. Robienie sobie folwarku z komisji 
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oświaty to jest trochę nie bardzo. Nie było również p. Przewodniczącego na pogrzebie 

komendanta straży, nie było sztandaru, chodzi o p. Sławińskiego Benka pierwszego 

komendanta. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  szanowni państwo to może będzie w punkcie wolne 

wnioski. To jest punkt interpelacje i zapytania radnych. 

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 4. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2015 r. Osób chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego Rady – odczytał uchwałę Nr XI/69/2015 w sprawie 

zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2015 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 5. 

W. Berent - Przewodniczący Rady – zaprosił do dyskusji odnośnie kolejnej uchwały. 

Chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego – odczytał uchwałę Nr XI/70/2015  w sprawie 

przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

ustawowo uprawnionymi do prowadzenia działalności pożytku publicznego na rok 2016. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 6. 

W. Berent - Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego – odczytał uchwałę Nr XI/71/2015 o zmianie uchwały 

Nr XV/111/2015 Rady Gminy Sadlinki z dnia 31 października 2012 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7.  

W. Berent - Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 
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B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego – odczytał uchwałę Nr XI/72/2015 w sprawie wzoru 

formularzy niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

Za przyjęciem protokołu z obrad X Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 14 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 9.  

E. Krajewska – Wójt – napiszemy wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich, jeżeli chodzi   

o ten trójkąt ul: Grudziądzka – ul: Kwidzyńska. Państwo wiecie, że budowa chodników bez 

poprawy nawierzchni jest trudna. Te zastoiska są, napiszemy do ZDR. 

Ad. 10. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – odpowiadając P. Piskorowi – jak ja zostałem 

przewodniczącym to, jeśli otrzymywałem zaproszenia to uczestniczyłem. Nie otrzymuję 

zaproszeń, więc nie uczestniczę we wszystkich uroczystościach. Nie otrzymałem zaproszeń 

ani do szkoły do Sadlinek ani do Nebrowa. Staram się uczestniczyć w spotkaniach tam, skąd 

mam zaproszenie. Jeśli chodzi o P. Sławińskiego to nie do mnie to pytanie, ja nie decyduję. 

Nie mogłem być na pogrzebie, ponieważ byłem na zwolnieniu lekarskim, choroba mi na to 

nie pozwoliła. 

G. Kopecki – radny – pan radny coś do mnie ma. Pan Sławiński jest dla mnie osobą obcą. 

Będę sam decydował, na których pogrzebach mam być. Ja wnioskowałem o to aby p. 

Dyrektor był na sesji, nie było go, więc zaproszono go na komisje. Ja tylko chciałem 

wiedzieć, co się złego dzieje od roku w gminie. 

J. Piskor – radny -  tu na etacie jest komendant straży i też nie uczestniczył w pogrzebie. Nie 

musi mieć pan zaproszeń, trzeba uczestniczyć w uroczystościach. Myślę, że już na drugi rok 

Pan Przewodniczący będzie w szkole. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – Pan Przewodniczący Rady Powiatu dostał zaproszenie 

a ja nie dostaję. Tam, gdzie jestem zapraszany uczestniczę. 

A. Leśkiewicz – radny –ja może się powtarzam ale chciałem się spytać jak układa się 

współpraca P. Wójt z Przewodniczącym Rady? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – ja współpracuję, ustalam terminy sesji z p. Sekretarz 

Współpraca z P. Wójt nie układa się tak jakbym chciał ale postaram się poprawić relacje. 

J. Piskor -  radny – ja mam pytanie do p. redaktora, zbliża się 13 grudnia a pan napisał taki 

ładny artykuł i teraz go pan prostuje. 
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E. Krajewska – Wójt – współpraca musi być. Czy p. Przewodniczącemu się podoba czy nie, 

to trzeba tak robić, żeby było dobrze. Nie ma takiej gminy, żeby Przewodniczący gniewał się 

na Wójta i nie rozmawiał. Z każdym Wójtem trzeba współpracować, to nie jest tylko 

ignorancja mojej osoby ale gminy. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – ja się na P. Wójt nie gniewam, chciałbym się z P. Wójt 

umówić na rozmowę. 

E. Krajewska – Wójt – Przewodniczący organizuje pracę rady ale, żeby zakończyć tę 

rozmowę -  współpraca z Wójtem musi być. 

Joanna Szarafińska – mieszkanka Sadlinek – ja chciałam się odnieść - jestem oburzoną 

mieszkanką Sadlinek , chodzi mi o „Plejadę”. Rozmawiałam z Przemkiem Budysiem               

i przykro mi jest z tego powodu  - dowiedziałam się, że powstały place zabaw a radni wnieśli 

sprawę do prokuratury. Wydaje mi się, że takich rzeczy się nie robi, jeśli pracujecie razem. 

Rozmawiałam z Alą Nakonieczną, była gotowa wszystko udostępnić. Jest mi tak przykro bo 

mieszkamy w Sadlinkach i wszyscy z nas się śmieją. Nie wiem, czy jest prasa na każdej sesji 

ale to jest takie przykre dla nas mieszkańców. Naprawdę, to nie jest tylko moje zdanie ale 

większości osób, z którymi rozmawiam. Pan Przewodniczący powiedział, że zrobimy 

spotkanie z ludźmi ale to po świętach. Sesje są nagrane i ja jestem w szoku i rozgoryczona, bo 

w prasie co jest, to jest tylko pół prawdy. Państwo ani razu nie napisali, że sprawy są 

oddawane do prokuratury. Ja przeczytałam te artykuły, prasa jest niby niezależna, jednak 

trochę zależna. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – spotykaliśmy się z Przemkiem, spotykaliśmy się 

razem,  miałem takie  wrażenie, że się dogadaliśmy a jednak nie do końca. 

Joanna Szarafińska – mieszkanka Sadlinek – Przemek nie miał możliwości obrony. Dziwię 

się, że są organizacje, które coś robią, bo mogą być „targane” do prokuratury. 

E. Krajewska – Wójt – jeśli będziecie organizować zebranie wiejskie proszę odczytać pismo 

wysłane przez radnych do prokuratury. Każdy by zobaczył, co tam było w tym wniosku. 

Proszę na to spotkanie zaprosić również mnie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – zaprośmy na następną sesję przedstawiciela Zarządu 

Dróg Wojewódzkich i Powiatowych. 

J. Gutmański – radny – zaprośmy również przedstawiciela Agencji Modernizacji                   

i Restrukturyzacji Rolnictwa. Rozpoczynają się nowe programy, jest to sprawa ważna. 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady o godzinie 16
10 

zamknął obrady XI Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 

Brygida Formela 
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